
Referat nr. 5/2024 KG agility

Tid og sted: 23.4.2024, Teams kl 20.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Ja
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Nei
Jan Egil Eide Medlem Nei
Johnny Aas Medlem Ja
Hans Strømsøyen Medlem Ja
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S
a
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 #

Saker
Aksjonspunkter

Nr Aksjon/
Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat

Referatet fra møte 4/2024 er godkjent på fb.

Ikke fullførte saker

FCI-stevner, avgifter og søknadsfrister (?)

Årshjul.

Behandle forslag til oppdatert dommerveiledning (påbegynt).

Ansvarlig/overdommer for uttak

1 Prøvemappe for agility.

KG finner det problematisk at NKK krever at arrangør av 
agilitystevne skal bruke prøvemappe før krav om dette er 
innført i godkjent regelverk mm.

Her er innsigelsene fra KG:

1. Regelverk som regulerer prøvemappe er ikke innført ennå.

2. KG har bedt om dialog angående prøvemappen siden innhold 
i denne overlapper med informasjon som allerede overføres 
elektronisk med Devent. KG har ikke fått svar på sin 
henvendelse på dette.

3. Klubbene/arrangørene burde fått se gjennom nytt regelverk 
og blitt varslet om den nye ordningen i god tid før innføringen. 

1 Epost sendes 
NKK 

Tone
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2 Dialogmøte med NKK

Muntlig referat fra møtet ble gitt. 
Første del av møtet var satt av til «Hvordan skape 
engasjement». Det registreres at dette oppfattes veldig ulikt fra 
gren til gren. Noen sliter med å skape aktivitet mens mange 
agilitystevner er fulltegnet på 4 min. 

Andre del av møtet gjaldt «SHK ønsker også deres 
tilbakemelding på hvordan dere synes samarbeidet fungerer. Er 
man fornøyd/ikke fornøyd med tingenes tilstand, hva kan 
endres, forbedres etc.»

Det henvises til eget utsendt referat fra NKK

«Referat fra Dialogmøte med kompetansegrupper, forbund og 
klubb»

I etterkant av møtet er invitasjon til gjennomgang av 
prosjektrapporten "God medlemsstyring og 
organisasjonsledelse" mottatt.

3 Invitasjon til «FCI AGILITY COMMISSION - JUDGES WORKSHOP 
- 30.11. - 01.12.2024»

Norge er invitert til å sende 2 dommere til dette seminaret. Et 
kort overslag tilsier at dette vil koste ca 45000 NOK. KG ber om 
at budsjettet økes tilsvarende for å dekke dette inn. 

Økningen i budsjette spilles inn til SHK.

Frist for påmelding til seminaret er 30. april. 

2

3

Innspill til SHK 
sendes via 
Annica

Invitasjon til 
dommere legges 
ut på fb

Tone

Synnøve

4 Agilityklubben

KG ønsker å få til en god dialog med KG om dette. 

Fint om vi kan få etablert en arbeidsgruppe på dette. 4 Kristin kontaktes Tone

5 Kommisjonsmåling

KG har fått en henvendelse til angående kommisjonsmåling og 
vil imøtekomme denne. 

5 Utøver svares på 
epost

Synnøve

6 Utøver har klaget på at konkurrerende hunder er målt til feil 
klasse

Utøveren mener at to navngitte hunder er for store for xs og 
ønsker at de måles på ny. 

En sjekk viser at disse har gyldig målebrev i xs og ønsket 
avvises.

6 Utøver svares på 
epost

Tone

Side 3



Referat nr. 5/2024 KG agility

7 Forespørsel om utfylling av prøvemappe mm

Fra Bamble Hundeklubb har KG mottatt en henvendelse med 
spørsmål angående opprykk og om det er obligatorisk å sjekke 
vaksinasjonsattest til alle hunder på stevne.
Opprykk er det regulert i punkt 2.2.1.1 i regelverket. 
Det er ikke obligatorisk med sjekk av alle vaksinasjonskort. Så 
her krysses det av for det som er relevant; nemlig 
stikkontroller.

7 Klubben svares 
på epost

Tone

8 LL-regnskap

Transaksjonsoversikt for LL-konto 2023 er ikke mottatt og 
etterspørres

8 Transaksjons-
oversikt 
etterspørres LLL

Anette

9 Dommerveiledning

De fleste kommentarene gitt av Anette er tatt til følge i 
dokumentet «2024-Dommerveiledning-AG-Forslag-Hans-
vasket-og-oppdatert.odt».
Noen kommentarer gitt på møtet:

«Pølse» skal bort fra tegning.

Når skal startsignal gies av dommer? 

- Når ringen er klar for neste ekvipasje?
- Når ekvipasjen er på plass på riktig side av første hinder?
- Skal det medføre disk å passere et vilkårlig hinder før hunden 
har «startet», dvs passert hinder 1?

- Minimum antall hopp

- Maks tunnelpasseringer

- Tidligst starte etter valpekull

Alle bør ha lest gjennom forslaget til dommerveiledning senest 
28.4.

9 Gjennomgå 
kommentarer og 
oppdatere

Hans

Neste møte er mandag 6. mai kl 19
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